
 

 

Žákovský parlament Gymnázia Jiřího Ortena 

4. zasedání 

Informace od RB 

 Informace o maturitách zatím žádné 

Stanovy parlamentu 

 Seznámení zástupců tříd se stanovami 

 Přímá volba předsednictva 

 Debata o volbě zástupců ve třídách 

o Stanovy neurčí způsob volby ve třídách a nechává ho zcela na 

kompetenci třídy 

o Pro hlasovalo 27, proti 0, zdrželo se 0 

 Veřejným zasedáním se rozumí možnost přítomnosti jakéhokoliv žáka 

 Pro hlasovalo 28, proti 0, zdrželo se 0 

 Stanovy byly schválené 

Diskuse 

 Dotazník a vyjádření vedení školy 

o Pochval od vedení školy 

o Reakce na výtky zřízení chemického kroužku pod vedením paní 

Kapitánové a pana Flachse  

o Dotazník vedení školy k distanční výuce 

o Další studentský dotazník již nebude 

 ISIC 

o Prodloužení platnosti 

o Zajít se na sekretariát, denně do 16:00, nejdříve kontaktovat pana 

Bartoníčka 

o Lze i na dálku přes paní Papouškovou 

 Den otevřených dveří 

o Nebude 

o Vedení má v plánu promo video z dílny studentů 

 Pomoc nemocnicím 

o Finanční pomoc 

o Pan Bartoníček se poptá, jak bychom mohli pomoct 

 Mutování o hodinách 



o Pan Bartoníček zjistí možnosti 

o Apelování na to, aby k tomu nedocházelo 

Nadační fond 

 Budou rozeslány dopisy s žádostí o příspěvek stejně jako každý rok 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Vojtěch Zvolský 


